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عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:
فرهنگ سازی در زمینه مدیریت مصرف انرژی 

ضرورت دارد
عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شــورای اسلامی گفت: ایران از 
جمله کشورهایی اســت که مصرف انرژی در آن بهینه نیست، از این رو 

فرهنگ سازی در این زمینه ضروری به نظر می رسد. 
به گزارش شانا، جعفر قادری گفت: متأسفانه مصرف انرژی در ایران بهینه نیست  و باید در 
این زمینه فرهنگ سازی کنیم. وی افزود: باید از راه های مختلف از هدر رفت انرژی و مصرف 
بیش از حد در این حوزه بکاهیم و به کشور کمک کنیم، هر قدر صرفه جویی از سوی مردم 
انجام شود، پایداری شبکه گاز افزایش خواهد یافت. قادری بیان کرد: مصرف بهینه همراه با 
صرفه جویی می تواند کشور را در مسیر رشد بهتری در گازرسانی به بخش های صنعتی، تجاری 

و خانگی قرار دهد.

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس مطرح کرد؛
ضرورت تشکیل وزارت آب و محیط زیست 

عضو کمیسیون کشاورزی و فراکسیون محیط زیست مجلس از موافقتش با 
طرح تشکیل وزارت آب و محیط زیست خبر داد و ضرورت های تشکیل این 

وزارت خانه را تشریح کرد.
جلال محمودزاده ضمن اعلام موافقتش با ماجرای تشکیل وزارت آب و محیط زیست اظهار 
کرد: مسائل محیط زیستی در کشور ما مغفول مانده است. در بیشتر پروژه ها، مطالعات محیط 
زیستی صورت نمی گیرد. متأسفانه محیط زیست، منابع طبیعی و آبی کشور ما در معرض خطر 

و نابودی قرار گرفته است.
سازمان حفاظت از محیط زیست، بیرون از دایره نظارتی مجلس

سازمان محیط زیســت، یک سازمان زیر مجموعه ریاســت جمهوری است و به همین 
علت تحت چشــمان نظارت مجلس شورای اسلامی قرار نمی گیرد. در این سازمان مسائل 
و مشکلات زیادی وجود دارد که از حوزه نظارتی نمایندگان به دور است. اگر نماینده ای نکته ای 
 در مورد سازمان مذکور داشته باشد، باید به رئیس جمهور تذکر دهد یا از رئیس جمهور سوال

 کند.
این عضو کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست مجلس یازدهم با بیان 
اینکه سازمان محیط زیست تخلفات گسترده ای در بعضی استان ها کرده است، گفت: لازمه 
حل مشکلات ساختاری این است که وزارت خانه ای به نام وزارت خانه محیط زیست و آب 
تشکیل شود. این اتفاق مسائل محیط زیستی کشور را تحت چتر نظارتی مجلس قرار خواهد داد.
نماینده مردم مهاباد در مجلس افزود: پتروشیمی مهاباد در فاصله ۱۰ متری، مجتمع کشت و 
صنعت مهاباد تأسیس شده است. پرسش ایجاست که چگونه اجازه مکان یابی یک پتروشیمی 
در فاصله ۱۰ متری یک واحد کشت و صنعت داده می شود؟ علتش فشارهایی است به این 
سازمان وارد شده و باعث مشکل شده است. از این دست مسائل در همه استان ها بسیار است. 

مصداق بارزش ماجراهای انتقال آب است.
محمودزاده پروژه های انتقال آب را نیازمند بررســی های دقیق و تحقیقات علمی دانست و 
تأکید کرد: انتقال آب از یک حوزه به حوزه دیگر، بدون ارزیابی و بررسی موشکافانه، می تواند 

بسیار خطرساز باشد. متأسفانه شاهد پروژه های انتقال آب، بدون ذره ای تحقیق علمی هستیم.
وی نسبت به وضعیت سایت های پسماند ابراز نگرانی کرد و تصریح کرد: در حوزه انتخابیه بنده، 
یک سایت پسماند زباله بدون هیچ تحقیقی درنظر گرفته شد. قواعد و قوانین بارگزاری رعایت 
نمی شود. از این دست مسائل در کشور ما بسیار است. علت هم اینجاست که مجموعه ریاست 
جمهوری به خاطر مشغله کاری، وقتی برای نظارت بر سازمان محیط زیست ندارد. مجلس نیز 

از طرف دیگر نمی تواند این سازمان را در چتر نظارتی خود قرار دهد.
تشکیل وزارت آب و محیط زیست بدون تحمیل بار مالی به دولت

رئیس فراکسیون اهل سنت مجلس ضمن تأکید بر تشکیل وزارت آب و محیط زیست با 
نیروهای فعلی سازمان محیط زیست گفت: ما نمی خواهیم بار مالی به دولت تحمیل کنیم. ما 
باید بیش از پیش مراقب بخش محیط زیست باشیم چرا که وضعیت خوبی نداریم و نسبت به 

نسل بعدی مسئول هستیم. ما نیازمند وزارت خانه آب و محیط زیست هستیم.
محمودزاده از مخالفت احتمالی دولت تأســیس وزارت آب و محیط زیست خبر داد و گفت: 
دولت در این خصوص به مجلس لایحه نفرستاده و احتمالا نخواهد فرستاد. ما این موضوع را 
به صورت طرح پیش خواهیم برد. این طرح هیچ بار مالی نخواهد داشت چرا که نیازمند هیچ 

ساختمان، نیرو زیرساختی علاوه بر امکانات فعلی نیست.
این عضو فراکسیون محیط زیست مجلس در پایان در مورد مخالفت رئیس فراکسیون محیط 
زیســت مجلس با طرح تشکیل وزارت آب و محیط زیست گفت: رئیس فراکسیون محیط 
زیست، نظر فراکسیون نیست. نظر بنده مخالف ایشان است. تعداد زیادی از اعضای فراکسیون 

محیط زیست، موافق تشکیل وزارت خانه هستند.

اخبار کوتاه 

مدیرعامل شــرکت ملی نفت ایران با بیان اینکه 
برای تکمیل طرح های غرب کارون سرمایه گذاری  
۱۱ میلیارد دلاری مورد نیاز اســت، بر لزوم تغییر 
فرمت کلی قراردادهای نفتی به منظور جلوگیری از 
طولانی شدن زمان قراردادها و افزایش بهره وری 

تاکید کرد.
به گزارش شانا، محسن خجسته مهر در آیین معارفه مدیرعامل 
جدید شرکت مهندسی و توسعه نفت بر لزوم اجرای سریع و 
مطابق برنامه طرح های میدان های نفتی مشترک غرب کارون 
تاکید کرد و گفت: در بسیاری از موارد، تاخیرها و کاستی های 
انجام شده در حیطه توســعه این میدان ها به دلیل نقص در 
قراردادهای منعقد شــده میان شرکت متن و پیمانکاران بوده 
است.وی افزود: در بعضی از موارد، از زمان اعلام مناقصه تا زمان 
اجرای یک طرح یا پروژه زمان زیادی می گذرد که این موضوع 
به ویژه در مورد قراردادهای ریالی مشکلاتی را به همراه دارد و 

باعث تداخل و کندی در روند انجام کار می شود.
مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران، میدان های مشترک نفتی 
غرب کارون را به عنوان اولویت دارترین پروژه مجموعه شرکت 
ملی نفت ایران اعلام کرد و خطاب به مدیرعامل جدید شرکت 
مهندسی و توسعه نفت تاکید کرد: انتظار داریم تا فرآیند توسعه 

میدان مشترک آزادگان جنوبی تا یکسال دیگر به اتمام برسد.
 لزوم جبران عقب افتادگی

 در حوزه توسعه غرب کارون
معاون وزیر نفت با تشکر از اقدام هایی که پیش از این در حوزه 
توسعه میدان های غرب کارون انجام شده بود، گفت: متاسفانه 
در این بخش نتوانستیم مطابق برنامه پیش رویم و لازم است تا 

کاستی ها در این حوزه را جبران کنیم.
وی ادامه داد: اگر بخواهیم فرآیند توسعه فاز دوم میدان های 
آزادگان شــمالی و یادآوران را به همراه توسعه میدان آزادگان 
جنوبی و یاران به ســرانجام برسانیم به حدود ۱۱ میلیارد دلار 

سرمایه گذاری نیاز داریم.
خجسته مهر بر لزوم تامین پروژه ها در اجرای طرح های مذکور، 
با تکیه بر توان و ساخت داخل نیز تاکید کرد و گفت: با توسعه 
میدان های غرب کارون، تولید بیش از یک میلیون بشکه نفت 
در این منطقه محقق می شود که این موضوع خود به عنوان یکی 

از اولویت دارترین طرح های شرکت ملی نفت ایران مطرح است.
 توسعه همه جانبه صنعت نفت

 با رعایت پیوست فرهنگی
مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران بر لزوم توسعه همه جانبه 
طرح های شرکت مهندسی و توسعه نفت به عنوان بازوی اجرایی 
شرکت ملی نفت ایران در حوزه میدان های غرب کارون تاکید 
کرد و افزود: این توسعه باید با تکیه بر پیوست فرهنگی و انجام 
مسئولیت های اجتماعی صنعت نفت در حوزه میدان های غرب 

کارون انجام شود.
وی تصریح کرد: توسعه متوازن که از مصادیق یکپارچگی در 
طرح های شرکت ملی نفت ایران است باید رعایت شود و برای 
رسیدن به این مهم لازم است تا توسعه اجتماعی در مناطق مورد 
فعالیت شرکت ملی نفت ایران نیز همگام با اجرای فرآیندهای 

توسعه ای در دیگر بخش ها مورد توجه قرار گیرد.
خجسته مهر عنوان کرد: با توجه به ماموریت های شرکت ملی 
نفت ایران در حوزه اقتصادی،   وقتی از کلید واژه توسعه در سطح 
این شرکت استفاده می شود، باید به این موضوع نیز توجه داشت 
که این فرآیند در نهایت باید به توسعه اقتصادی بینجامد. در این 

فرآیند لازم است تا مدیریت زمان و بهره وری به عنوان دو رکن 
اساسی مورد توجه قرار گیرد.

معاون وزیر نفت با اشاره به اهمیت حوزه منابع انسانی در روند 
رشد و توسعه سازمان، گفت: باید در این بین به ظرفیت های 
نیروهای جوان و استفاده از مغزافزارها همسو با افزایش بهره وری 

در سیستم نگاه ویژه ای داشت.
لزوم تقویت سیستم های مالی و بازرگانی

مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران با اشاره به اهمیت مکانیسم 
حسابرسی در سطح شــرکت ملی نفت ایران و شرکت های 
تابعه، افزود: لازم است سیستم بازرگانی و حسابرسی قوی در 
بخش های مختلف این شرکت متمرکز شود.وی تصریح کرد: 
در حیطه فعالیت های شرکت مهندسی و توسعه نفت که به طور 
عمده با پیمانکاران در تعامل است، ضرورت دارد بخش بازرگانی 
و امور قراردادها تقویت شود تا از اتلاف سرمایه یا تاخیر در اجرای 

طرح های کلان ملی جلوگیری شود.
اختیارهای سلب شده را به شرکت ها برمی گردانیم

معاون وزیر نفت با تاکید بر اینکه یکی از عواملی که پیش از این 
باعث تاخیر در اجرای طرح  ای صنعت نفت شده است، مربوط 

به محدودسازی شرکت های تابعه بوده است، گفت: در این باره 
مقرر شده است تا تمامی اختیارهای مربوط به شرکت های تابعه 
را که می تواند در انجام بهتر و سریع تر فرآیند طرح های صنعت 

نفت دخیل باشد، به این شرکت ها بازگردانیم.
خجســته مهر افــزود: وظیفه شــرکت ملی نفــت ایران، 
سیاست گذاری، کنترل و تصویب قوانین برای انجام سریع تر امور 
توسعه ای در سطح صنعت نفت است و اجرای منظم و دقیق 
طرح ها، انتظاری است که از تمامی شرکت های تابعه شرکت 

ملی نفت ایران می رود.
 تقویت نقاط مثبت و رفع نقاط ضعف 

در دوران جدید مدیریتی متن
مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران در خصوص رویکرد جدید 
مدیریتی در سطح شرکت ملی نفت ایران تصریح کرد: بر این 
باوریم که برای اجرای بهتر امور باید ضمن تکیه بر فعالیت هایی 
که پیش از این انجام شده است، نسبت به تقویت نقاط مثبت 
و رفع نقاط ضعف در دوره های پیشین مدیریتی اهتمام ویژه ای 
داشته باشیم.وی با بیان اینکه علاقه ای به خاطره گویی و انتقاد 
از گذشته ندارد، گفت: لازم است تا در اجرای طرح های تعریف 

شــده و ماموریت های ملی، چشم اندازی مطابق واقعیت های 
موجود طراحی و در بستر زمانی مورد انتظار محقق شود.

معــاون وزیر نفت از نگرانی برای انجام درســت وظایف به 
عنوان »نگرانی مقدس« یاد کــرد و افزود: تمامی مدیران و 
کارکنان شــرکت ملی نفت ایران باید همواره نسبت به انجام 
درست وظایف و مسئولیت های خود نهایت دقت را داشته باشند 
و وظایف محوله را در چارچوب ماموریت های ذاتی و به بهترین 

شکل ممکن به انجام برسانند.
 متن، آمادگی انجام تمامی ماموریت های 

محوله را دارد
مدیرعامل شرکت مهندسی و توسعه نفت نیز در این مراسم 
ضمن تقدیر از اعتمادی که به وی شده است، گفت: در طول 
فعالیت خود در حوزه شرکت متن به این نتیجه رسیده ام که این 
شرکت از نظر تخصص نیروی انسانی در وضع مطلوبی قرار دارد 
و بر همین اساس با اطمینان می گویم که شرکت متن قادر است 
تا تمامی ماموریت های محوله از سوی شرکت ملی نفت ایران را 

به بهترین شکل ممکن به انجام برساند.
ابوذر شریفی با بیان اینکه ماموریت اصلی شرکت مهندسی و 
توسعه نفت در حوزه توسعه میدان های مشترک نفتی در حوزه 
غرب کارون تعریف شده است، افزود: برای اجرای این ماموریت 
برنامه هایی در دست انجام است که تلاش می کنیم با تمرکز 
بر آنها بتوانیم بحث افزایش تولید نفت را تا پایان ســال آینده 

قطعی کنیم.
وی همچنین از وجود تنوع در فرآیند قراردادهای شــرکت 
مهندسی و توسعه نفت نیز خبر داد و گفت: تنها در حوزه طرح 
بزرگ خط لوله گوره - جاسک بیش از ۱۵ قرارداد EPC وجود 
دارد که مورد تجمیع قرار گرفته است. در بخش ساختار سازمانی 
نیز در جهت ماموریت های محوله لازم است تا بازنگری صورت 
بگیرد تا تحقق کامل برنامه ها مطابق تقویم زمانی تضمین شود.

شــایان یادآوری اســت که آیین معارفه مدیرعامل شرکت 
مهندسی و توسعه نفت با حضور محسن خجسته مهر، مدیرعامل 
شرکت ملی نفت ایران، کریم زبیدی، مدیر برنامه ریزی تلفیقی 
و رضا دهقان، معاون امور توسعه و مهندسی شرکت ملی نفت 
ایران و شماری از مدیران شرکت مهندسی و توسعه نفت برگزار 

شد.

مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران:

تکمیل طرح های غرب کارون به سرمایه گذاری  ۱۱ میلیارد دلاری نیاز دارد

افراز
خانــم هــا فــرح و شــکوه و همــا همگــی ناظمــی طهــران تقاضــای افــراز حصــه و ســهمی مالکیتــی مشــاعی خویــش 
ــد کــه  ــن اداره نمــوده ان ــاد از ای ــی بخــش 10 ثبــت محمــود آب ــاک 752 فرعــی از 13- اصل را از کل ششــدانگ پ
نماینــده ثبــت وفــق مــاده )2( آئیــن نامــه قانــون افــراز و فــروش امــاک مشــاع ختــم عملیــات و عــدم وجــود معــارض 
را گواهــی نمــوده و در پــی آن نقشــه بــردار عامــل ضمــن تنظیــم آگهــی دعــوت بــه افــراز و تعییــن وقــت افــراز کــه 
آگهــی دعــوت بــه افــراز آن در روزنامــه بیــان ملــی بــه شــماره 853-1400/06/24 منتشــر گردیــده اســت، نقشــه بردار 
و نماینــده ثبــت بــه اتفــاق خواهــان هــای افــراز، رأس موعــد مقــرر بــا حضــور در محــل وقــوع ملــک، نخســت محدوده 
ســند مالکیــت کنتــرل و ماحظــه گردیــد کــه مــورد تقاضــا بصــورت یــک قطعــه زمیــن یکپارچــه در محــل وقــوع 
ملــک بــوده و ســهم خواهانهــای افــراز در محــل مشــخص و مجــزی نبــوده تــا ســهم آنهــا در نقشــه افــرازی مشــخص 
و نمایــان گــردد، لــذا عمــاً امــکان انجــام عملیــات افــرازی بدلیــل مشــخص نبــودن ســهم آنهــا، میســور نبــوده اســت.

تصمیــم واحــد ثبتــی: بانگــرش بــه مشــروحه فــوق و گــزارش افــراز مبنــی بــر احــداث مشــخص نبــودن محــدوده 
افــرازی و ســهم خواهــان افــراز مراتــب رد افــراز اعــام مــی گــردد.
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ابلاغ تصمیم واحد ثبتی پلاک 752 فرعی از 13- اصلی بخش 10 ثبت محمود آباد
ــه ایــن کــه عملیــات افــرازی پــاک فــوق الذکــر ســهمی خانــم هــا فــرح و شــکوه و همــا همگــی ناظمــی  نظــر ب
طهــران بــه اتمــام رســیده، لــذا بــه پیوســت تصمیــم واحــد ثبتــی بــه دیگــر مالکیــت مشــاعی پــاک مذکــور بنامهای: 
1- روشــنک ناظمــی طهــران 2- فریبــا ناظمــی طهــران 3- مهــرداد ناظمــی طهــران 4- شــاهرخ ناظمی طهــران اخطار 
و ابــاغ مــی گــردد چنانچــه نســبت بــه تصمیــم افــراز پــاک فــوق اعتراضــی داشــته باشــد مــی توانــد ظــرف مــدت 
10 روز پــس از رویــت تصمیــم واحــد ثبتــی، اعتــراض خویــش را بــه دادگاه محــل تســلیم و رســید و گواهــی آن را بــه 

ایــن اداره تحویــل نماینــد./ م الــف: 1210016
مرتضی خواجوی، رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان محمود آباد   3088

افراز
خانــم هــا فــرح و شــکوه و همــا همگــی ناظمــی طهــران تقاضــای افــراز حصــه و ســهمی مالکیتــی مشــاعی خویــش را از کل 
ششــدانگ پــاک 751 فرعــی از 13- اصلــی بخــش 10 ثبــت محمــود آبــاد از ایــن اداره نمــوده انــد کــه نماینــده ثبــت وفــق 
مــاده )2( آئیــن نامــه قانــون افــراز و فــروش امــاک مشــاع ختــم عملیــات و عــدم وجــود معــارض را گواهــی نمــوده و در 
پــی آن نقشــه بــردار عامــل ضمــن تنظیــم آگهــی دعــوت بــه افــراز و تعییــن وقــت افــراز کــه آگهــی دعــوت بــه افــراز آن در 
روزنامــه بیــان ملــی بــه شــماره 853-1400/06/24 منتشــر گردیــده اســت، نقشــه بــردار و نماینــده ثبــت بــه اتفــاق خواهان 
هــای افــراز، رأس موعــد مقــرر بــا حضــور در محــل وقــوع ملــک، نخســت محــدوده ســند مالکیــت کنتــرل و ماحظــه گردید 
در محــدوده مــورد تقاضــا در طبقــه همکــف آن واحــد تجــاری و در طبقــه فوقانــی آن واحــد مســکونی احــداث گردیده اســت 
و خواهــان افــراز یکبــاب واحــد تحــاری واقــع در طبقــه همکــف را بعنــوان قطعــه افــرازی ســهم خویــش معرفی نموده اســت.

ــر روی عرصــه  ــر احــداث آپارتمــان ب ــراز مبنــی ب ــه مشــروحه فــوق و گــزارش اف تصمیــم واحــد ثبتــی: بانگــرش ب
ــراز اعــام مــی گــردد. ــب رد اف مشــاعی، مرات
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ابلاغ تصمیم واحد ثبتی پلاک 751 فرعی از 13- اصلی بخش 10 ثبت محمود آباد
ــه ایــن کــه عملیــات افــرازی پــاک فــوق الذکــر ســهمی خانــم هــا فــرح و شــکوه و همــا همگــی ناظمــی  نظــر ب
طهــران بــه اتمــام رســیده، لــذا بــه پیوســت تصمیــم واحــد ثبتــی بــه دیگــر مالکیــت مشــاعی پــاک مذکــور بنامهای: 
1- روشــنک ناظمــی طهــران 2- فریبــا ناظمــی طهــران 3- مهــرداد ناظمــی طهــران 4- شــاهرخ ناظمی طهــران اخطار 
و ابــاغ مــی گــردد چنانچــه نســبت بــه تصمیــم افــراز پــاک فــوق اعتراضــی داشــته باشــد مــی توانــد ظــرف مــدت 
10 روز پــس از رویــت تصمیــم واحــد ثبتــی، اعتــراض خویــش را بــه دادگاه محــل تســلیم و رســید و گواهــی آن را بــه 

ایــن اداره تحویــل نماینــد./ م الــف: 1210021
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اصلاحیه 
ــماره  ــه ش ــی ب ــی چنان ــد کوچک ــای احم ــه 1400/07/10 اق ــروز مورخ ــه ام ــت درج در روزنام ــر وراث ــی حص دراگه
شناســنامه 1527 نــام پــدر محمــد علــی نــام مــادر کلثــوم نســبت پســر متوفــی از شــعبه اول شــورای حــل اختــاف 

شــعبه اول لشــت نشــا صحیح می باشــد                                                                                  3089 

خواهــان تقــی قنبــری کلانکایــه و علــی اکبــر قنبــری کلانکایــه خوانــدگان نقــی قنبــری کلانکایــه و احمــد 
،رقیــه و مریــم جملگــی قنبــری کلانکلایــه بســتانکاران و مدیونیــن احتمالــی بــه متوفــی و هرکســی حقــی نســبت به 
ترکــه دارد ) بشــرط داشــتن ســند و مــدرک قانونــی معتبــر و یــا حکــم رســمی ( خواســته صــدور قــرارداد مهــر و مــوم 
ترکــه و تحریــر ترکــه بجامانــده از مرحــوم محمــد علــی قنبــری بشــماره شناســنامه 83 دیونوســیله بــه کلیــه افــراد 
ذینفــع فــوق ابــلاغ میگــردد کــه دادخواســتی از طــرف خواهــان محتــرم پرونــده کلاســه صدرالذکــر بطرفیــت کلیــه 
وزاث قانونــی و افــراد ذینفــع بــه خواتســه صــدور فــرار مهــر و مــوم ترکــه بجامانــده از مرحــوم محمــد علــی قنبــری 
ــب  بشــماره شناســنامه 83در شــعبه اول شــورای حــل اختــلاف کلاچــای مطــرح و در حــال رســیدگی اســت مرات
وفــق مــاده 73 قانــون ائیــن دادرســی مدنــی از طریــق نشــر آگهــی در یکــی از روزنامــه هــای کثیرالانتشــار )ترجیحــا 
روزنامــه حمایــت ( بــرای یــک نوبــت ابــلاغ میگــردد مقتضــی اســت وراث قانونــی و افــراد ذینفــع در روز یکشــنبه مورخ 
1400/08/30 راس ســاعت 3/5 عصــر جهــت انجــام مهــر و مــوم ترکــه و تحریــر ترکــه ) اعــم از تحریــر امــوال منقــول 
و غیــر منقــول و مهــر و مــوم امــوال منقــول ( در دفتــر شــعبه اول شــورای حــل اختــلاف کلاچــای واقــع در خیابــان 
فرهنــگ روبــروی فیزیوتراپــی پــارس کوچــه هویــزه حضــور یابنــد ضمنــا باســتناد مــاده 175 قانــون مذکور عــدم ابلاغ 

مانــع اجــرای قــرار نخواهــد بــود 
رئیس شورای حل اختلاف کلاچای 3094

آگهی موضوع ماده3 قانون وماده 13آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابــر رای شــماره 140060310004006509– 1400/06/20 هیــات موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی 
اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در ثبــت  اســناد و امــلاک بابــل تصرفــات مالکانــه بــلا معــارض 
ــی  ــه شــماره شناســنامه 4980245277 و شــماره مل ــد ســید محمــد ب ــق فرزن ــای ســید ســعید حســینی مطل آق
ــع  ــر مرب ــی 885/00 مت ــای احداث ــا بن ــک قطعــه زمیــن ب ــه ششــدانگ ی ــل نســبت ب 4980245277 صــادره از باب
پــلاک 3624/80/2178- اصلــی در اوشــیب) بلــوار مــادر( بخــش دو غــرب بابــل خریــداری از تقســیم ترکــه مرحــوم 
عباســعلی و شــعبان رمضانــی قــره کلائــی محــرز گردیــده اســت. لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت 
بــه فاصلــه 15روز آگهــی مــی شــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی 
داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و 
پــس از اخــذ رســید؛ ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض دادخواســت خــود را بــه مرجــع قضایــی تقدیــم 
نماینــد بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صادر 

خواهــد شــد./م الــف: 1202646
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/07/18 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/08/03

سیدمهدی حسینی کریمی، سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بابل  3104

مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران مطرح کرد؛

 روند مطلوب  سوخت  رسانی به نیروگاه ها 
برای تامین  پایدار برق در زمستان

دستیار مدیر کل امور پژوهش وزارت نفت اعلام کرد؛

 صادرات خدمات فنی و مهندسی نفت
 به کشورهای  همسایه

مدیرعامل شرکت مدیریت شــبکه برق ایران گفت: روند 
سوخت رسانی به نیروگاه ها مطلوب است و در صورت تداوم 
این روند، مشکلی در تامین برق در فصل زمستان رخ نخواهد 

داد.
مصطفی رجبی مشــهدی افزود: وضعیت ســوخت رسانی به نیروگاه ها 
نسبت به پارسال خیلی بهتر شده است. وی ادامه داد: روند سوخت رسانی به 
خصوص سوخت دوم برای نیروگاه ها که همان گازوییل است، خوب بوده و 

درحال تکمیل مخازن نیروگاه ها هستیم
مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران گفت: چنانچه این وضعیت 
تا پایان آبان ماه ادامه یابد و مخازن سوخت دوم نیروگاه ها تکمیل شود، در 

زمستان مشکلی در تامین برق ایجاد نخواهد شد.
رجبی مشهدی ادامه داد: اما اگر وقفه ای در تامین سوخت ایجاد شود امکان 

بروز مشکل وجود خواهد داشت.
وی افزود: درحال برنامه ریزی هســتیم تا در صورت بروز مشکل سوخت 

راه های دیگر جایگزین شود تا مشکلی در تامین برق ایجاد نشود.
مدیرعامل شــرکت مدیریت شبکه برق ایران در پاسخ به این پرسش در 
صورت بروز مشــکل مراکز استخراج مجاز رمز ارز چگونه فعالیت خواهند 
داشت، خاطرنشان کرد: اولویت نخست ما تامین برق مشترکان خانگی و 

مشترکان کوچک است.
وی ادامه داد: در صورت بروز محدودیت، برنامه ای تدوین خواهد شد که 

این مراکز بتوانند به فعالیت خود با توجه به محدودیت ها ادامه دهند تا زیاد 
آسیب نبینند.

سخنگوی صنعت برق گفت: تاکنون روند تامین سوخت نیروگاهی مطلوب 
بوده و امید است این امر تداوم یابد تا برای هیچ بخشی مشکل تامین برق 

رخ ندهد.
چندی پیش رییس جمهوری در جلســه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت 
بر ضرورت تلاش برای تامین ســوخت نیروگاه ها تاکید کرد. آمارها نشان 
می دهد در زمستان سال گذشته در برخی روزها، گاز تحویلی به نیروگاه ها به 
زیر ۷۰ میلیون مترمکعب در روز رسید. این در حالی است که اگر نیروگاه های 
کشور بخواهند با همه ظرفیت خود کار کنند سوختی معادل ۱۹۰ میلیون متر 

مکعب گاز در روز نیاز دارند.
بنابراین بقیه ســوخت مورد نیاز نیروگاه ها در زمستان به وسیله سوخت 
مایع تامین شــده است. امسال اگرچه در ۶ ماهه اول سال آنگونه که مدیر 
دیسپچینگ شــرکت ملی گاز ایران اعلام کرده، مصرف گاز در مقایسه با 
مدت مشابه ســال قبل حدود یک درصد کاهش داشته اما با اولین نسیم 
پاییزی و خنک شدن نسبی هوا در اغلب نقاط کشور، مصرف گاز نیز افزایشی 

شده است.
ادامــه روند افزایشــی مصرف گاز در کشــور، علاوه بــر آنکه می تواند 
سوخت رسانی به نیروگاه ها را با مشکل رو به رو کرده و پایداری شبکه برق را 
به خطر بیاندازد، در ادامه ممکن است به قطع گاز برخی از مناطق کشور در 

روزهای سرد سال بیانجامد.
مدیر دیسپچینگ شــرکت ملی گاز ایران با اشاره به اینکه ۸۰ درصد گاز 
تولیدی کشور در بخش خانگی مصرف می شود، گفت: اگر مدیریت مصرف 
از طرف مشترکان بخش خانگی و تجاری انجام نشود، در زمستان شاهد قطع 

گاز و برق خواهیم بود.
مدیر دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران با تاکید بر اینکه مشکلی در تامین 
مازوت مورد نیاز نیروگاه ها در زمستان وجود ندارد، گفت: مخازن نیروگاه ها پر 
است و مشکلی در ذخیره سازی نداریم. برای مصرف گازوئیل در نیروگاه ها 
نیز با شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی توافق کردیم تا روزانه ۳۵ میلیون 
لیتر را تحویل دهند. در کنار آن نیز ذخایر گازوئیل در نیروگاه ها نیز وجود دارد.

دســتیار مدیر کل امور پژوهــش وزارت نفــت گفت: با 
2000میلیارد تومانی که بابت مطالعات مخازن هزینه می شود، 
علاوه بر حل مشکلات جاری و آتی صنعت نفت کشور، خواهیم 
توانســت صدور خدمات فنی و مهندسی را به کشورهای در 

دسترس داشته باشیم.
رضا عاشــوری زاده دربــاره اجرای طرح های مطالعات ازدیاد برداشــت در 
میادین نفتی و گازی اظهار داشــت: از ســال ۹2 برای اولین بار بحث ورود 
جدی دانشــگاه ها و مراکز پژوهشی کشور به حوزه مطالعات مخزن و  ازدیاد 
برداشت در قالب کنسرسیوم دانشگاهی ازدیاد برداشت مطرح شد. از سال ۹۳ 
با رویکرد واگذاری مطالعات ازدیاد برداشت یک میدان به دانشگاه های توانمند 
در نخستین گام، انعقاد و اجرای قرارداد مطالعات میادین منتخب به دانشگاه ها 
و مراکز پژوهشی صورت پذیرفت. در راستای انجام پژوهش کارا و اثربخش و 
با هدف حصول اطمینان از دستیابی به اقلام قابل تحویل، اجرای این پروژه ها 
از رویکرد فرایند محور به نتیجه محور  تغییر کرد. در ســال ۱۳۹۹  واگذاری 
مطالعات ازدیاد برداشت ۱۳ میدان جدید دیگر به دانشگاه های کشور در دستور 
کار وزارت نفت قرار گرفت و به این ترتیب دانشگاه ها به عنوان مشاور پژوهشی 
در کنار وزارت نفت قرار گرفتند. وی با بیان اینکه با دستیابی دانشگاه ها به یک 
تخصص در حوزه فناوری نفت و تجاری سازی ایده ها امکان صدور خدمات 
فنی و مهندسی به کشورهای همسایه فراهم می شود، افزود: تخصیص بیش 
از ۱۰۰۰ میلیارد تومان و بیش از 4۹ میلیون یورو اعتبار پژوهشــی نشان از 
اهمیت حوزه پژوهش و اعتماد صنعت نفت به دانشــگاه های کشور دارد. به 
عبارتی دیگر، وزارت نفت بیش از 2۰۰۰ میلیارد تومان به دانشگاه های کشور 
اختصاص داده تا دانشگاه ها نه صرفا به عنوان یک مشاور علمی بلکه در ابتدا 
به مثابه پزشک عمومی برای هر میدان و در آینده نزدیک به عنوان متخصص 
در کنار صنعت نفت قرار گیرند.دستیار مدیر کل امور پژوهش وزارت نفت با 
بیان اینکه وزارت نفت دولت سیزدهم با استفاده از تجارب قبلی می بایست 
در راهبــری و اجرای این قراردادها تغییرات بنیادین ایجاد کند، گفت: چراکه 
صرفاً رویکرد نتیجه محوری در اجرای پروژه ها نمی تواند دانشگاه های ما را نسل 
سومی و به اصطلاح کارآفرین کند. برای اینکه بتوانیم رویکرد کارآفرینی و 
اقتصاد دانش بنیان را با هدف ثروت آفرینی از دانش در دانشــگاه های طرف 

قرارداد وزارت نفت نهادینه کنیم باید رویکرد فناورمحوری را در قراردادهای 
بالادستی اجرا کنیم یعنی باید دانشگاه ها به عنوان مشاور پژوهشی ملزم به 
اکتســاب فناوری های اولویت دار و مورد نیاز شوند تا این فرصت فراهم شود 
که بتوانیم از فناوری های اکتســابی و صدور دانش و خدمات فنی مهندسی 
به کشــورهای در دسترس مانند عراق، سوریه، ونزوئلا و لبنان، برای کشور 
ثروت آفرینی کنیم و به معنای واقعی یک دانشــگاه کارآفرین داشته باشیم.
وی ادامه داد: البته برای این منظور قراردادهای کلان پژوهشی بالادست باید 
اصلاح رویه داشته باشند که انتظار می رود بازنگری در شرح خدمات کنونی این 
قراردادها و ادامه فعالیت آنها در دولت سیزدهم در اسرع وقت صورت پذیرد. به 
عبارت دیگر اگر قبلا دانشگاه ها برای صنعت مشابه پزشک عمومی بودند از این 
22 قرارداد استفاده کنیم تا هر دانشگاه به مثابه پزشک متخصص باشند، یعنی 
در انتهای قراردادها، انستیتوهای تخصصی ایجاد و هر دانشگاه حداقل در یک 
فناوری خاص صاحب لیسانس باشد. عاشوری زاده تاکید کرد: با 2۰۰۰ میلیارد 
تومانی که بابت مطالعات مخازن هزینه می شود، علاوه بر حل مشکلات جاری 
و آتی صنعت نفت کشور، خواهیم توانست صدور خدمات فنی و مهندسی را 
به کشورهای در دسترس داشته باشیم.وی درباره دستاوردهای ازدیاد برداشت 
گفت: برخی چاه ها بر مبنای کاهش تکلیفی، کاهش تولید داشته اند، برخی هم 
با توجه به فرا رسیدن نیمه عمر خود و نزدیک شدن به زمان پایان عمر دچار 
کاهش تولید شده اند که با نفت 4۰ دلاری و با یک درصد ازدیاد برداشت حدود 

۳۵۰ تا 4۰۰ میلیارد دلار ارزآوری برای کشور حاصل خواهد شد.

افزایش قیمت گاز، تهدیدی برای کسب وکارهای اروپاتداوم سرمایه گذاری برای رفع نیازهای روزافزون انرژی ضروری است

دبیرکل اوپک تأکید کرد که تداوم سرمایه گذاری در صنعت 
نفت و گاز برای برآورده  کردن نیازهای روزافزون انرژی ضروری 

است.
به گزارش شانا، محمد سانوسی بارکیندو تأکید کرد که تداوم سرمایه گذاری 
در بخــش نفت و گاز برای برآورده کردن نیازهای روزافزون جهان به انرژی 
ضروری است.وی در یک کارگاه آموزشی که توسط آژانس بین المللی انرژی، 

مجمع بین المللی انرژی و سازمان کشورهای سازمان کشورهای صادرکننده 
نفت )اوپک( برگزار شد، گفت: نفت و گاز همچنان نقش مهمی در تأمین انرژی 
جهان در میان مدت تا بلندمدت خواهد داشت و برآورده کردن نیازهای روزافزون 
انرژی به روند مداوم سرمایه گذاری در این صنعت بستگی دارد.دبیرکل اوپک 
افزود: سرمایه گذاری همچنین برای پیشرفت نوآوری و فناوری که در کاهش 
انتشار گازهای گلخانه ای مؤثر خواهند بود، ضروری است.بارکیندو به همراه 
جوزف مک مونیگل، دبیرکل مجمع بین المللی انرژی و کیسوکه ساراموری، 
مدیر دفتر بازارهای انرژی و امنیت آژانس بین المللی انرژی ریاست این کارگاه 
مجازی را به طور مشترک به عهده داشتند.بارکیندو تصریح کرد: در هفته ها و 
ماه های آینده باید شاهد چنین همکاری های نزدیکی باشیم، زیرا این صنعت 
همچنان تلاش می کند با تغییرات اساسی که در حال وقوع است، منطبق شود.
ســاراموری گفت: کمی بیش از یک هفته تا کنفرانس تغییرات آب و هوایی 
سازمان ملل متحد )COP2۶( در گلاسکو باقی مانده است و سرمایه گذاری از 

مسائل تعیین کننده برای این صنعت در سال های آینده خواهد بود.

رئیس کمیسیون اروپا هشــدار داد که افزایش قیمت گاز 
بسیاری از کســب وکارهای اروپایی را در خطر تعطیلی قرار 
می دهد. به  گزارش شانا، اورسلا وون در لین، رئیس کمیسیون 
اروپا هشدار داد که افزایش قیمت گاز در اتحادیه اروپا سبب 
شده است خطر تعطیلی کسب وکارهای این منطقه را تهدید 

کند.
قیمت شــاخص گاز تی تی اف )TTF( هلند، شــاخصی اروپایی، برای 
ماه نوامبــر در پایانه های هلند افزایش یافته و تا هزار و ۱۱۵ دلار برای هر 
۱۰۰۰ مترمکعب رسیده که معادل ۹۶ یورو برای هر مگاوات ساعت مصرف 
خانگی اســت.در این میان، خط لوله انتقال گاز نورد استریم-2 روسیه که 
می تواند گاز اضافی مورد نیاز اروپا را تأمین کند، همچنان با موانع اداری در 
بروکسل روبه روست.شرکت گازپروم روسیه هم گاز اضافه ای برای عرضه از 

طریق اوکراین در ماه نوامبر ثبت نکرده  است. 
رئیس کمیســیون اروپا گفت: در حالی  که شرکت گازپروم به تعهدهای 

بلندمدت خود پایبند است، پاسخگوی نیاز بیشتر ما به گاز نیست، بنابراین 
اروپا به شدت به گاز وابسته است.

وون در لین به اهمیت راهبردی وابستگی کمتر به واردات انرژی اشاره کرد.
رئیس کمیسیون اروپا گفت: باید بیش  از پیش به انتقال به سمت انرژی های 
پاک مثل انرژی خورشیدی و باد اهمیت داده شود، زیرا هم قابلیت تولید داخلی 

دارند و هم نسبت  به سوخت های فسیلی وارداتی بسیار ارزان ترند.

سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس

مشترکان پرمصرف برق باید هزینه استفاده مازاد خود را بر دوش بگیرند
سخنگوی کمیسیون اصل ۹0 مجلس شورای اسلامی، تاکید 
کرد: دهک های بالای جامعه اگر نمی خواهند الگوی مصرف برق 
خود را اصلاح کنند باید رقم ها برای آنان تصاعدی محاسبه شود 
اما نباید همه مشترکان را با یک الگو سنجید و الگوها و تعرفه ها 

اگر نیاز به اصلاح دارد، به فوریت باید اصلاح شود.
علی خضریان با تاکید بر ضرورت کاهش یارانه برق مشترکانی که بیش از 
الگوی مصرف استفاده دارند، بیان کرد: برای پرداخت یارانه های مستقیم و غیر 
مستقیم در طی چندسال اخیر و از زمان دولت نهم مسائلی به صورت عملیاتی 
مطرح شد که ما نباید عدالت را با برابری یکسان بدانیم و این بحث مطرح شد که 
اگر فردی پرمصرف بوده باید هزینه مصرف خود را بالاتر از استانداردها و الگوی 
تعریف شــده پرداخت کند.  وی در ادامه اظهار کرد: این بحث رسید به حذف 
یارانه های غیر مستقیم و پرداخت یارانه های مستقیم و ما به سمت واقعی کردن 
قیمت ها حرکت کردیم. این اقدام تا بخشی موثر واقع شد و توانست الگوی 

مصرف را در خیلی از بخش ها اصلاح کند. این نتیجه به ما نشــان می دهد 
که ما می توانیم با کاهش یارانه مشترکان پرمصرف، به سمت اصلاح الگوی 
مصرف جامعه حرکت کنیم. اگر بخشی از طبقه مرفه می خواهد بیشتر از سقف 

الگوی مصرف از برق استفاده کند، باید هزینه مازاد آن را خودش بپردازد و نباید 
هزینه آن بر دوش قشر مستضعف بیفتد.

نماینده تهران در مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: بعد از اینکه به مرور 
زمان از اجرای طرح قبلی گذشت، باتوجه به اینکه عدد یارانه مستقیم ثابت ماند و 
متاسفانه در چند سال اخیر ارزش پولی خود را از دست داد، مجددا ما در حقیقت 
داشتیم یارانه غیرمستقیم خود را رشد می دادیم. من معتقدم ما باید زودتر از این ها 
در این حوزه اقدام می کردیم. البته بنده موافق افزایش یارانه مستقیم برای همه 

طبقات اجتماعی نیستم و آن را برابر عدالت نمی دانم. 
ســخنگوی کمیســیون اصل ۹۰ مجلس در ادامه تاکید کــرد: حتما باید 
دهک های پایین تر حمایت بشــوند و دهک هــای بالاتر هزینه های مازاد 
خودشان را بر دوش بگیرند. در مورد یارانه های غیرمستقیم نیز بنده معتقدم که 
ما باید به این سمت برویم که دهک های بالای جامعه اگر نمی خواهند الگوی 
مصرف خود را اصلاح کنند، رقم ها برای آنان تصاعدی محاسبه شود و یارانه ای 

به پر مصرف ها تعلق نگیرد.وی افزود: در عین حال که تاکید دارم مشترکان 
پرمصرف نباید یارانه انرژی دریافت کنند اما نباید مشترکان پرمصرف در فرمولی 
غیرمنصفانه شناسایی شوند. به عنوان مثال فرمولی که این روزها در محاسبه 
برق استفاده شده و از یکجایی به بعد مشترکان را پرمصرف تلقی می کند، اگر 
نیاز به اصلاح داشته  باشد، باید اصلاح شود. تنها آن بخش از اقشار مرفهی که 
الگوی مصرف را رعایت نمی کنند باید هزینه مصرف اضافه تر خود را بپردازند.

خضریان در پایان با تاکید بر ضرورت تعیین سقف میزان مصرف مشترکان پر 
مصرف متناسب با شرایط هر منطقه و بر اساس عدالت اجتماعی، خاطرنشان 
کرد: حتما الگوی مصرف برق باید در هر منطقه ای متناسب با شرایط بومی آن 
سنجیده شود. مثلا در بخشی از مناطق شمالی کشور به دلیل رطوبت بالا تقریبا 
استفاده از کولر گازی ناگزیر است. الگوهای مصرف باید براساس شرایط بومی 
هر منطقه سنجیده شود و قضاوت افراد بر اساس آن صورت گیرد و نباید یک 

الگوی یکدست در نظر گرفت.
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